

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 848a08

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"the former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Committee of Ministers adopts new Resolution on youth policy

Strasbourg, 27.11.2008 – The Council of Europe's youth policy priorities for the coming years are at the heart of the Resolution just adopted by the organisation's decision-making body - the Committee of Ministers.

The resolution spells out what the organisation needs to do in the field of youth work in three priority areas: human rights and democracy, cultural diversity and intercultural dialogue, and social inclusion of young people.

The document also outlines concrete approaches and methods to be used regarding youth policy and co-operation, youth research and knowledge of youth as well as the development of youth mobility, youth work, education and training.

[Full text of the resolution CM/Res\(2008\)23](#)

[For more information on the 8th Conference of Ministers responsible for Youth](#)

[For more information on the Council of Europe activities in the youth sector](#)

Le Comité des Ministres adopte une nouvelle Résolution sur la politique de jeunesse

Strasbourg, 27.11.2008 – Les priorités de la politique du Conseil de l'Europe en matière de jeunesse pour les prochaines années sont au cœur de la Résolution adoptée récemment par l'organe décisionnaire de l'Organisation, le Comité des Ministres.

La résolution définit l'orientation que l'Organisation doit donner à son action en faveur de la jeunesse dans trois domaines clés : les droits de l'homme et la démocratie, la diversité culturelle et le dialogue interculturel, et l'inclusion sociale des jeunes.

Le document décrit également des approches concrètes et des méthodes à suivre dans différents domaines : politique de jeunesse et coopération, recherche et connaissances sur la jeunesse, promotion de la mobilité des jeunes, travail de jeunesse, éducation et formation.

[Texte intégral de la résolution CM/Res\(2008\)23](#)

[Plus d'informations sur la 8e Conférence des ministres responsables de la jeunesse](#)

[Plus d'informations sur les activités du Conseil de l'Europe dans le domaine de la jeunesse](#)

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.